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内容概要

本书特色：理念科学：本书在编写过程中，特别融入了“特训”与“限时”的理念，习题的数量与质
量完全符合特训要求，适合特定时间段内进行强化训练与重点突破。
高度仿真：试题难易比例与考点分布完全贴近高考命题要求，并注明限定时间，每一套练习均要求考
生在高考规定时间内完成，全真模拟训练为日后迎战高考打下坚实的基础。
　　试题全新：精编试题，考点全面；创新试题具有预测功能与前瞻性，虽不是真题，但实为在近年
的真题题型中融入了名校名师对考试趋势的真知灼见。
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章节摘录

　　A number of scientific studies have suggested that repeatedly heading a football could increase the riskof
developing dementia in later life.　　In 2002， former England international footballer Jeff Astle died aged 59. A
coroner said that Astle died from a brain disease likely to have been caused by repeated small damages to the brain
relatedto heading a heavy leather football.　　Dr Scott Delaney， research director of emergency medicine at
McGill University Health Center inMontreal， Canada， has also researched soccer-related head injury and
agrees that head-to-head orelbow-to-head blows are the real risk.　　In 2007， Delaney carried out a study on
footballers aged between 12 and 17 that showed they were halfas likely to be concussed wearing headgear than
without.　　He said youngsters have a higher risk of head injury than adults because their heads are thinner and
lessable to absorb shock. To make matters worse， their neck muscles arent as well developed and they often
lackthe correct heading technique that can help throw away the force of the ball.　　Delaney recommends that
children wear headgear when playing football and says his two eldestchildren wear head protection playing the
sport. But he admits that children can be unwilling to be the first towear head protection——especially when their
footballing heroes play without it.　　While headgear can protect footbaUers from being concussed during a
match， no one knows thelong-term effects of repeated sub-concussive blows to the head.
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选择。
今天你练的，就是明天要考的。
专项强化，限时集训，哪里薄弱练哪里，活页装订，方便实用，满足学生一日一练的学习需求，试题
新颖，考点全面，名校名师联合执笔。
名校、名师、名题。
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